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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 19 DE GENER  DE 2015 
 
Data:  19 de gener de 2015 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:  20,00  hores 
Fi: 21,30 hores 
LLoc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària de dia             
15 de desembre de 2014),  i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ PRESSUPOST MUNICIPAL 2015.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  7 de gener de 2015, que deia: 
 
“El Batlle-President d’aquesta Corporació, conformement amb el que disposen els 
articles 112  i 90 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
i també l’art. 162 i següents del R.D.Legislatiu 2/2004, 5 de març (TRLRHL), ha 
procedit a elaborar el Projecte de Pressupost d’aquesta Corporació, per a l’exercici de 
2015. 
  
En la confecció de l’esmentat Projecte de Pressupost s’han tingut en compte tots els 
antecedents indispensables, tant pel que fa a despeses que obligatòriament té a 
càrrec seu la Corporació, com a ingressos, els quals han estat calculats conformement 
amb els rendiments dels exercicis anteriors. 
  
El passat dia 15 de desembre, l’Ajuntament Ple, en la seva sessió ordinària, va 
rebutjar l’aprovació del Pressupost Municipal per a l’exercici 2015. 
 
Per tot això aquest batllia proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
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1r.- Aprovar inicialment el Pressupost Municipal per a l’exercici de 2015, que apareix 
anivellat per un import de  1.272.972,- €. 
 
2n.- Aprovar la Plantilla del Personal que es preveu en l’esmentat Pressupost. 
 
3r.-  Aprovar el Projecte de les Bases Generals d’Execució del Pressupost. 
 
4rt.- Exposar el públic el Pressupost Municipal, juntament amb les Bases d’Execució i 
Plantilla del Personal, durant el termini de 15 dies hàbils, tant en el Tauler d’Anuncis 
com en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
5è.-Aquest acord aprovatori serà considerat com a definitiu si no es produeixen 
reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública i entrarà en vigor dins 
l’exercici a què es refereix, una vegada que s’hagi complit el que disposa l’article 112.3 
de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, i també l’art. 169  
del RD Legislatiu 2/2004, 5 març (TRLRHL). 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
manifestar el següent sobre el posicionament i vot de dit grup al pressupost 
2015: 
“En primer  lloc, el grup del PSM-EN lamenta el desinterès que ha tengut l’equip de 
govern per tractar el pressupost, tant és així que fins i tot no ha respectat el dictamen 
del Ple de l’Ajuntament per ajornar el debat, la qual cosa demostra la poca qualitat  
democràtica de l’equip de govern. 
 
En segon lloc, el nostre grup vol deixar clar que una vegada més aquest pressupost és 
un pressupost continuista i sense iniciativa, on es certifica per tercer any consecutiu la 
falta de projecte per Llubí de l’equip de govern. 

• No són un pressuposts participatius, cosa que trobam injustificable avui dia. 
• Falta més rigor pressupostari en revisar ingressos i despesa. 
• Cal fer un major esforç per reduir la despesa corrent per així ampliar partides 

per a inversions i serveis municipals d’incidència directa sobre els llubiners i 
llubineres. 

• Cal fer un esforç major en reforçar partides de conservació, neteja, rehabilitació 
de locals, instal·lacions municipals, mobiliari urbà i espais públics. 

• Les inversions no responen a una política d’inversions planificada, se sumen a 
l’arbitrarietat i la improvisació demostrada aquesta legislatura. 

• En el model alimentat per l’equip de govern en què l’Ajuntament relega totes 
les activitats culturals, esportives i socioeducatives a les entitats i associacions 
del poble, ens pareix insuficient el suport econòmic i logístic que s’ofereix a 
aquests agents socials. 

• Els pressuposts no reflecteixen cap iniciativa pel que fa a la dinamització i 
reactivació econòmica de Llubí, ni línies d’actuació en activació de polítiques 
sectorials, com tampoc deixen endevinar solucions als problemes més 
apressants del nostre poble.  

 
En tercer lloc, el PSM-EN vol deixar ben clara la manca absoluta de confiança en el 
batle i l’equip de govern. Aquesta manca de confiança, que desaconsella qualsevol 
entesa amb el pressupost, es basa en l’actitud prepotent i sectària que ha tengut 
l’equip de govern envers l’oposició.  El 2013 el PSM i la resta de grups de l’oposició 
permeteren l’aprovació del pressupost a canvi d’incorporar nombroses esmenes, 
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propostes i projectes.  Un exercici de corresponsabilitat amb l’equip de govern.  No 
obstant això, l’actuació de l’equip de govern ha estat absolutament opaca i deslleial. 
No s’ha tractat ni consultat cap d’aquests projectes, pel que fa a la seva planificació, 
gestió o execució.  I fins i tot l’equip de govern ha incomplit acords de plenari pel que 
fa a inversions.   A Tot això, cal afegir l’incompliment d’un gran nombre de mocions 
proposades per l’oposició i aprovades per Ple. 

 
Davant aquesta situació el nostre grup municipal votarà en contra d’aquest 
pressupost 2015  i desisteix d’esmenar-lo en profunditat mentre el batle de Llubí no 
sigui capaç de presentar un pressupost coherent i ambiciós, enriquidor per Llubí, i 
establir un clima de diàleg, basat en el respecte i la confiança, que permeti avançar en 
un projecte comú per millorar Llubí i el benestar dels seus habitants.” 
 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
manifestar el següent sobre el posicionament de dit  grup al pressupost 2015: 
“Aquests són els darrers pressuposts d’aquesta legislatura.  Vos record que quan 
vareu assumir governar en minoria, el Batle va dir al seu discurs de proclamació que 
seria una legislatura difícil, no només pel temps de crisi que venia, sinó també per 
haver de governar en minoria, consensuant i  negociant amb l’oposició moltes 
decisions.  I res més lluny que això, com a representant a l’Ajuntament del Grup 
Socialista no he vist ni el més mínim esforç per voler negociar ni consensuar res en 
tota la legislatura. 
 
Així i tot, hem deixat que governéssiu i hem deixat que els pressuposts dels anys 
anteriors anessin endavant pel bé del poble, mentre que no ens demanàveu res ni ens 
informàveu fins que ho havíeu fet.  Crec que l’oposició d’aquest Ajuntament , que 
representa més del 50% dels llubiners, no es mereix no poder tenir res a dir sobre les 
decisions més importants que es prenen. 
 
Com he dit en un principi, són els darrers pressuposts d’aquesta legislatura i només 
falten quatre mesos per canviar aquest equip de govern. Teniu mecanismes per 
governar amb els pressuposts de l’any passat prorrogats, i com no vull ser jo qui 
condicioni els pressuposts del pròxim equip de govern, votaré en contra. 
 
Que quedi clar que no vaig en contra de les associacions sinó tot el contrari.  Tampoc 
vaig en contra d’unes estàtues, el que crec és que les inversions del Consell Insular de 
Mallorca s’han d’acabar, no s’han de deixar a mitges tintes, pr això són ells els que 
han de pagar dites estàtues.  No heu estat capaços d’aconseguir que les paguin tot i 
que el color polític és el mateix, com l’1% cultural.  Crec sincerament que governant en 
minoria i no escoltant l’oposició us heu equivocat quatre anys, per tot això el meu vot 
és en contra com he dit anteriorment.” 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
manifestar el següent sobre el posicionament de dit  grup al pressupost 2015: 
“No entrarem en temes de partides pressupostaris, ni de si estan bé els ingressos ni 
les despeses.  El tema és un desconfiança cap a l’equip de govern principalment es 
batle, recordant que els pressuposts del 2014 varen ser aprovats gràcies a l’oposició 
posant una sèrie de propostes i condicions.  La més important era consensuar totes 
les inversions del Consell Insular cosa que es va incomplir, que eren les inversions 
més importants.  També desconfiança en les comissions informatives on no es 
informen de les inversions i si que ens informen moltes de vegades ja estan  
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executades, per exemple, el tema de les faroles de l’avinguda quan ja estaven 
posades i enceses.  També donar desconfiança informar a la premsa local sobre el 
pressupost i les noves inversions, i l’oposició no ha estat informada, donar l’impressió 
que pareixen més projectes electoralistes que projectes pel bé comú de ciutadans de 
Llubí.” 
 
El batlle, Sr. Joan Ramis Perelló va manifestar que no li sorprenia la postura de 
l’oposició, ja que és una postura clarament electoralista, que el que cerquen és 
bloquejar les inversions per al 2015 independentment de qui governi a partir de juny.  
Aquest pressuposts són el més participatius d’aquesta legislatura i que reflecteixen les 
necessitats que té cada associació.  També replicà al Sr. Miquel Perelló (PSOE)  que 
diu que no estan en contra de les escultures, però varen votar en contra de destinar l’1 
% cultural a les mateixes. 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Alomar, es va manifestar que les inversions en 
aquesta legislatura han estat molt meditades, ja que ha hagut un canvi respecte a la 
legislatura passada i la gestió econòmica s’ha acoblat a la situació de crisis actual, així 
s’ha tornat el préstec de 120.000 euros del pla de pagament a proveïdors, s’han baixat 
impostos, s’ha comprat una nova màquina escombradora, s’ha canviat l’enllumenat 
públic a baix consum, i s’ha dinamitzat el teatre.  També manifestà que la postura del 
grup municipal PSM-EN, és molt demagògica ja que sempre està en contra de tot però 
no dona alternatives. 
 
Per part del Sr. Toni Vallespir es va manifestar que per interessos polítics de l’oposició 
els nins del futbol no es podran dutxar amb aigua calenta i que les associacions no 
podran rebre el que varen demanar a les reunions participatives dels pressuposts. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens del grup municipal PSM-EN  es va manifestar que no 
permetria  el discurs victimista i manipulador del Sr. Toni Vallespir i que així també ho 
comentarà a les entitats.  Com ja sap el grup municipal PP es poden fer modificacions 
de crèdit sobre la pròrroga del pressupost i que poden contemplar el que han dit els 
regidors Sr. Toni Vallespir i el Sr. Miquel  Perelló. 
 
Per part del Sr. Batlle es va manifestar  que els pressuposts de l’any 2015 han estat un 
pressuposts participatius i que és veritat que són millorables,  però que els grups 
municipals de l‘oposició no han proposat cap idea ni alternativa als mateixos i que 
únicament havien assistit a la reunió per cobrir l’expedient. 
 
El Sr. Gabriel Vicens replicà que ells i la resta de grups de l’oposició, ja que recordà, 
que no són ells únicament l’oposició, varen votar a la comissió informativa del mes de 
desembre  que s’ajornessin els pressuposts i el batlle, en contra d’un dictamen de la 
comissió informativa, ho va incloure a l’ordre del dia del plenari del mes de desembre.  
Ja sabem que els dictamen són preceptius i no vinculants, però això és una mostra 
més dels tarannà d’aquest equip de govern .   Dona la impressió de què ho va dur a 
plenari, sapiguem que no s’aprovaria, al que replicà el Sr. Toni Vallespir dient que ell 
formava part del darrer govern de les Illes Balears, que aquell govern,  el darrer any no 
va dur els pressuposts al Parlament i que el grup municipal del PP sí que els dur  per 
aprovar.  També manifestà que els arguments que diu l’oposició per no aprovar els 
pressupost no tenen cap sentit i tampoc han presentat cap alternativa. 
Per part de la Sra. Magdalena Perelló Frontera, del grup municipal  PSM-EN, es va 
recordar que qui és l’equip de govern és el grup municipal PP, i que ja l’any passat 
varen fer varies aportacions i varen quedar d’acord amb l’equip de govern en què les 
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inversions serien consensuades i l’equip de govern va decidir, unilateralment,  les 
inversions que varen venir sufragades pel Pla d’Obres i Serveis.  És per això que el 
grup municipal PSM-EN  miren amb desconfiança  a aquest equip de govern. 
 
Per part del Sr. Toni Vallespir es va manifestar que el que està clar és que l’oposició 
no ha presentat ni una sola idea, ni una sola alternativa, ni esmena als pressuposts, 
simplement no volen aprovar-los i punt i manifestà a l’infrascrit que vol que consti en 
acta que el Sr. Joan Ramis Ramis (CxI)  ha manifestat que és legítim no presentar 
alternatives i/o esmenes. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va recordar que els anys 2011, 2012 i 2013 varen 
presentar esmenes als pressuposts i per això es varen aprovar els mateixos. 
 
Per part del Sr. Miquel Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, es va manifestar  
que l’equip de govern no ha entès el que és governar en minoria, i tornà recordar que 
els 200.000 euros procedents del Pla d’Obres i Serveis no es va negociar amb 
l’oposició  i es va decidir unilateralment les inversions a realitzar.  
 
Els reunits, prèvia deliberació,  per majoria (5 vots a favor: PP,  i 6 vots en contra: 4 PSM-
EN, 1 PSOE i 1 CxI), acorden rebutjat la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord 
contingut a la mateixa. 
 
 
3.- PROPOSTES D’URGÈNCIA   No es va presentar cap proposta 
 
 
4.-  PRECS I PREGUNTES.-  
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-A l’ordre del dia d’avui (19 gener), si exceptuam el pressupost, no hi cap altre punt a 
tractar. Ni iniciatives, ni propostes, ni resolucions, etc.  A les darreres sessions 
plenàries i a moltes d’altres del 2014 a l’ordre del dia reflecteix una pobresa pel que fa 
a iniciatives i propostes de batlia que Llubí no es mereix.  Volem recordar al batle de 
Llubí que els plens són el motor de dinamització democràtica d’un ajuntament i que 
tenen un cost econòmic que els justifica.  Per tant, pregariem al Sr. batle que per favor 
deixi de banda aquest immobilisme i impulsi iniciatives i actuacions per Llubí.  I per 
favor que no es faci victimisme amb el pressupost, perquè durant el 2014 hi va haver 
un pressupost aprovat i l’ordre del dea dels plens demostren una manca d’iniciativa 
injustificable com demostra el ple d’avui. 
 
Replicà el Sr. Batlle dient que això era una crítica gratuïta ja que en aquesta legislatura 
els plenaris són mensuals i no bimensuals com la resta de legislatures i que en 
aquesta legislatura s’han tractat tots els temes a les sessions plenàries. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es varen 
formular els següents precs: 
-Que a les instal·lacions municipals del Poliesportiu s’arregli la barana de les grades, 
les fioles i rajoles rompudes,  la finestra de fusta i que s’instal·li una aixeta devora els 
contenidors i que es tanqui la barrera que hi ha devora la pista de pàdel. 
 
-Que es faci tancar als propietaris dels solars del carrer Mestre Vidal els que no estan 
tancats amb reixeta. 
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-Que a l’explanada de l’aparcament de S’Ermita es posi  una barana o barra a la paret.   
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es varen formular les següent preguntes: 
-A què es deu el canvi de faroles a l’avinguda Són Marget  amb la resta del poble?   Li 
contestà el Sr. Toni Vallespir dient que aquestes faroles  les ha instal·lat l’empresa 
Amer e Hijos,  adjudicatària de les obres,   que s’intentarà unificar l’enllumenat dels 
carrers del poble, i què aquestes faroles que han estat substituïdes, s’ubicaran a altres 
llocs del poble que hi ha manca de llum. 
 
-A l’endemà de la cavalcada dels reis,  per què no va passar la màquina escombradora 
pel carrer La Carretera i altres carrer per on va passar dita cavalcada?  Li contestà el 
Sr. Toni Vallespir dient que sí va passar, i ell mateix va donar l’ordre perquè fessin net.  
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es 
varen formular les següents preguntes: 
-Per què es varen modificar les faroles de l’avinguda Son Marget?   Li contestà el Sr. 
Batlle dient que les faroles existents estaven rompudes o en mal estat,  i que abans de 
finalitzar la legislatura es farà una O.C.A. 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 


